

參加須知

- 籌得的捐款必須連同贊助表格於 **5月8日或之前** 交回所屬部隊、單位、學校或部門。
- 救世軍拓展部將於收齊部隊、單位或學校呈交的捐款後一個月內，經有關單位向參加者發出捐款收據。
- 參加者請穿著輕便服裝(**建議以紅色為主**)出席步行；請自備足夠飲品、防曬用品及雨具。
- 步行期間如感不適，請即時通知工作人員，尋求協助。
- 如因惡劣天氣（於活動當日早上 **6時**或隨後 **4小時**內，天文台將會懸掛 **3號**或以上風球、雷暴、黃色或以上暴雨警告訊號）而取消或更改活動安排，鑑於活動為慈善性質，所有捐款應如數交予救世軍，不作退款安排。
- 如有任何查詢，請聯絡所屬部隊、單位或學校負責人，或致電拓展部，電話：2783 2323。

Participation Guidelines

- Please return all donations to the respective Corps, unit, school or department together with the sponsorship form on or **before 8 May**.
- Development Department will issue and distribute donation receipts via Corps, unit, school or department within a month upon receipt of donations.
- Casual wear (**suggested in RED**) is recommended for participants. Please bring sufficient drinks, sunscreen products, umbrella or rain coat when necessary.
- If you are feeling unwell during the walk, please contact the duty personnel immediately for assistance.
- If the event is cancelled due to inclement weather (Typhoon signal No. 3 or the Amber rainstorm warning or higher, is hoisted AT or AFTER 6am on event day), all sponsorships should continue be donated for supporting The Salvation Army's work. Donations received are not refundable.
- For enquiries, please contact your Corps, unit or school; or Development Department at 2783 2323.

活動詳情 Event Details

路線 Route	:	白石角海濱長廊 Pak Shek Kok Promenade		
集合地點 Meeting Place	:	白石角海濱長廊南面廣場 Open Area at Pak Shek Kok Promenade Park		
日期 Date	:	2018年5月1日 (星期二，公眾假期) 1 May 2018 (Tuesday, Public Holiday)		
時間 Time	:	集合	Assemble Time	9:30am
		起步禮	Opening Ceremony	10:15 – 10:30am
		步行	Walk	10:30 – 12:00nn